
Referat 

 
3. bestyrelsesmøde 2014/2015 i Beboerforeningen Mølledammen område VII, 
Mølledammen 1-113 og Møllevangen 2 
 
 
Fremmødte: 
 
Michael (nr. 99), Anders (nr. 89), Helle (nr. 83) og Christian (nr. 101) 
 
Referent: Helle 
 
 
0. Godkendelse af referat 
Referatet af 2. bestyrelsesmøde blev godkendt. Christian lægger referatet ind på foreningens 
hjemmeside.  
 
1. Siden sidst (i vilkårlig rækkefølge) 
 

− Anders havde svar fra kommunen ang. fartdæmpning over strædet på Mølleengen, hvor 
beton-bomme var opsat. Der havde via opsyn, kun været lidt gennemgang og få biler i 
området. Ifølge ”planvej og miljø” i kommunen kan der evt. opsættes vippebomme som 
anden løsning. Anders spørger Jens om han har andre gode ideer. 

−  

 

 
Opgaver før næste møde: 

− Michael har bemærket at der på hans indendørs spot, er mærket med udendørs brug. Michael 
og Christian undersøger henholdsvis elektriker og forsikring om det har nogen betydning. 

− Vedr. tilbuddet om lugning af fællesarealer ved aff. rum og p-plads, skal Anders lige høre 
kommunen om der evt. er restriktioner vedr. brug af kemi til ukrudt. 

− 4 nye beboere tilmeldes maillisten. 

− Referater fra møderne kommer på hjemmesiden. 

− Christian undersøger sammen med Jens, om der skal fuges huller i asfalten. Tilbud 
indhentes. Christian undersøger om kommunen lapper bump-overgangene på stien. 

− Vi vil gerne have net i fodboldmålene, og Helle undersøger om vi kan få noget brugt/købe 
hos SIK hallen. 

− Legepladsmåtterne er ved at være meget udtjente. Christian undersøger om der er garanti fra 
”Lars Lej”. Der er temmelig meget græs i måtterne, så det trænger til en kærlig hånd. 
 

 
2. Opfølgning på foreningens kontrakter og aftaler 
Intet nyt. 
 
3. Nyt fra haveudvalget  
Intet nyt. 
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4. Nyt fra legepladsudvalget  
Intet nyt.  
 
5. Budget og regnskab 
Intet nyt.  
 
6. Kontingent 
Michael oplyser at 18 husstande mangler at betale kontingent pr. d.d. Michael omdeler besked vedr. 
legepladskontingent, og vedlægger samtidig restancepåmindelser. 
 
 
7. Eventuelt 
Næste møde i januar er med spisning. Helle bestiller mad fra ”Signes køkken” i Frederikssund. 
 
  

  
 
 

 
 
 


